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Ajuntament d’Argentona

CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS

Acta número 1/2017

Acta de la sessió ordinària celebrada pel Consell municipal d’esports en data 15 de març de 2017.

A la vila d’Argentona, comarca del Maresme, el 15 de març de 2017 es reuneixen a les
dependències municipals de l’Ajuntament d’Argentona per tal de celebrar sessió ordinària del
Consell municipal d’esports els següents membres de la mateixa:

Sra. Montse Cervantes i Codina, Regidora d’esports i Presidenta del Consell

Sr. Adrià Arregui i Valdivieso, representant del Club Bàsquet Argentona
Sr. Albert Ribó i Fàbregas, Representant Associació Esportiva Futbol Veterans Argentona Burriac
Sr. Benito Rodríguez i Claverias, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d’Argentona
Sr. Joan Burgués i Castellà, President del Club Bàsquet Argentona
Sr. Josep Hernàndez i Ferrer, representant del Club Bàsquet Argentona
Sr. Mario Lloret i Riera, President del Club Natació d’Argentona
Sr. Ricardo Fernàndez i Vidal, President del Club Petanca Cros
Sra. Griselda Álvarez i Guasch, representant del Club Bàsquet Argentona
Sra. Judith Espinalt i Brillas, representant del Patinatge Artístic Argentona
Sra. Montse Cacho i Jiménez, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers
Sra. Núria Rus i Parera, representant del CE Boccia 360 Argentona

Sr. Arnau Saleta i Perejoan, representant del grup municipal de la CUP
Sr. Joan Vera i Domínguez, representant del grup municipal d’ICV-Compromís per Catalunya
(s’incorpora en el punt 3)

Sr. Gil Mas i Julià, Director d’activitats esportives i Secretari del Consell

Essent les 19:00 hores s’inicia la sessió amb el següent ordre del dia:

1. Aprovació de l’acta anterior

Conegut pels assistents l’esborrany de l’acta número 4/2016, de data 14 de desembre de 2016,
s’aprova per unanimitat.

2. Subvencions 2017 per a entitats esportives

La Sra. Montse Cervantes inicia aquest apartat referint-se, primerament, a les subvencions per a
entitats esportives del 2016.
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Explica que l’Ajuntament està treballant en la liquidació del pressupost 2016, amb la col·laboració
de la Diputació de Barcelona.
Un cop aprovada la liquidació, està prevista la incorporació de romanents.
En aquesta incorporació de romanent s’incorporaran els 28.000 € de les subvencions de l’any
passat.
La previsió de pagament és durant el mes de maig-juny.

El Sr. Gil Mas informa que s’ha fet algun requeriment a alguna entitat, o bé perquè manca de
documentació, o bé perquè falta completar-la.

Pel que fa a les subvencions del 2017, la Sra. Montse Cervantes recorda que passem de 28.000 € a
32.000 €.
Informa que ja avisarem quan s’obri el període de sol·licituds.

3. Petició a les entitats esportives dels calendaris referents a l’ús d’instal·lacions esportives per
Setmana Santa 2017, estiu 2017, piscina 2017, pretemporada 2017 i temporada 2017-18.

La Sra. Montse Cervantes recorda que, segons el punt 4 del Reglament d’instal·lacions esportives
municipals d’Argentona, per a poder utilitzar una instal·lació esportiva municipal amb horaris
continuats per a un curs és imprescindible sol·licitar-ho a l’Ajuntament en l'imprès corresponent
entre el 15 i l’últim dia hàbil del mes de març del curs anterior.

Demana que es tingui en compte que tot el que es demani de més, respecte a aquest any, va en
detriment d’altres entitats, i que això serà de difícil adjudicació.

Explica que enguany estem preparant un nou model de sol·licitud per a entitats esportives per tal
de facilitar les entrades a registre.
S’està preparant una fitxa per a totes les activitats a demanar, d’aquesta manera s’haurà de fer
una única entrada per registre, annexant la sol·licitud.
S’ensenya a tots els presents el model proposat per tal que se’l mirin.
En breu estarà disponible al web de l’Ajuntament, els enviarem l’enllaç web per correu electrònic.

Pel que fa als diferents períodes a sol·licitar, remarca que:

SETMANA SANTA

Es podran fer sol·licituds de dilluns a dijous. De divendres sant a dilluns de pasqua les
instal·lacions esportives estaran tancades.

ESTIU

Iniciem d’activitat d’estiu a partir del 26 de juny.
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PISCINA

Pel que fa als campus i casals d’estiu que organitzen les entitats, només autoritzarem 30 usuaris
per club i hora, igual que l’any passat.
Com que hi ha molta demanda dels mateixos clubs, com a màxim s’autoritzen 3 clubs per cada
franja horària. Això suposa un total de 90 esportistes per hora.
Tenint en compte que tenim un aforament de làmina d’aigua limitat, això ens obliga a ser
restrictius per tal de no col·lapsar l’aforament amb els esportistes dels casals.

Es demana que es respecti la ratio d’1 responsable per cada 10-12 usuaris.

També informa que aquells esportistes que acreditin que tenen l’abonament de temporada de la
piscina, no se’ls cobrarà l’euro d’entrada. El carnet s’ha de presentar cada dia que es vagi a la
piscina.

Es demana a les entitats usuàries de la piscina la màxima puntualitat a l’hora d’entrar i sortir de la
instal·lació durant l’hora adjudicada.
S’ha de sortir un quart d’hora abans de l’aigua, per poder sortir de manera puntual de la
instal·lació.

Finalment, comenta que s’està explorant la possibilitat, per part de l’Equip de Govern, d’obrir la
piscina municipal de maig a octubre, però que encara cal concretar detalls per dur a terme
aquesta ampliació.

El Sr. Albert Ribó pregunta si amb aquesta ampliació de temporada, s’incrementarien preus.

La Sra. Montse Cervantes respon que no.

Igualment, el Sr. Albert Ribó pregunta si hi ha la possibilitat d’una tarifa reduïda, per exemple
sobre aquella gent que arriba a la piscina municipal a mitja tarda i només s’hi està una o dues
hores.

La Sra. Montse Cervantes respon que no està contemplat a l’ordenança municipal.

El Sr. Arnau Saleta pregunta si els nens de 0 a 3 anys pagaran.

La Sra. Montse Cervantes diu que sí, però que es considera un preu simbòlic (3 € l’abonament per
a persones empadronades a Argentona, 1 € l’entrada diària).

S’obre un petit debat sobre aquest tema.

El Sr. Mario Lloret pregunta sobre la possibilitat de que el Club Natació d’Argentona pugui oferir
les mateixes activitats aquàtiques de l’any passat.

La Sra. Montse Cervantes respon que sí, però que potser caldrà ajustar horaris.
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El Sr. Mario Lloret pregunta si hi ha la possibilitat d’habilitar una àrea de pícnic. Comenta que la
gent l’any passat havia de sortir a fora a menjar.

La Sra. Montse Cervantes respon que ja n’hi ha una, però que s’havien de fer servir les taules i
cadires del bar.
Ella mateixa és partidària que la gent faci servir aquesta àrea.

El Sr. Albert Ribó comenta la possibilitat de canviar el sentit de la porta, o poder posar algun
element en els vestidors per tal de reduir la visibilitat de gent despullada des dels exteriors dels
mateixos.

La Sra. Montse Cervantes comenta que ho consultarà.

S’obre un altre petit debat sobre el tema de la piscina municipal.

A les 19’25 hores, s’incorpora el Sr. Joan Vera, representant del grup municipal d’ICV-Compromís per
Catalunya.

Ja per acabar aquest punt número 3, la Sra. Montse Cervantes torna a agafar la paraula.

PRETEMPORADA I TEMPORADA

Per tal de poder confeccionar els calendaris, demana poder acordar quan s’acaba la
pretemporada i comença la temporada, per tal que totes les sol·licituds siguin més o menys iguals.

El Sr. Adrià Arregui comenta que hi ha desigualtats pel que fa a entitats i equips.

Tot i que s’obre un petit debat sobre aquest tema, de manera general s’acorda intentar reflectir el
canvi de pretemporada a temporada el primer dilluns de setembre.

4. Urgències

No se’n formula cap

5. Precs i preguntes

La Sra. Montse Cervantes demana poder iniciar aquest torn de precs i preguntes per explicar
diverses qüestions.

Primerament recorda que en els pressupostos participatius del 2016 es va atorgar un total de
134.000 € al pavelló vell.

Demanats diferents pressupostos, les possibles intervencions a fer són:

- Nou paviment (parquet): 132.000 €
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- Pintat de l’estructura: 34.000 €
- Megafonia: 11.500 €
- Cistelles mecàniques: 14.000 €

Tot plegat puja uns 191.500 €, i ja es veu que amb el que tenim del pressupost participatiu no n’hi
ha prou, però políticament s’ha decidit tirar endavant i fer totes les intervencions.

Els diners que falten es trauran del pressupost previst per la carpa exterior, com que ara mateix
només tenim 50.000 € per fer aquesta intervenció però puja 75.000 €, ara per ara tampoc es pot
fer de manera immediata, i per tant es manlleven aquests diners per poder dur a terme totes les
intervencions del pavelló.

El Sr. Adrià Arregui comenta que hagués estat bé poder disposar de la pista exterior ja coberta per
poder suplir la mancança del pavelló vell.

La Sra. Montse Cervantes explica que els diners destinats al pressupost participatiu s’han de
destinar al que s’ha votat, i que no es poden fer servir per un altra cosa.

S’obre un petit debat sobre aquest tema.

La Sra. Montse Cervantes reprèn la paraula i comenta que els treballs previstos tenen una durada
d’un mes i mig, i que veient els terminis (concurs, adjudicació, exposició pública, etc.) és possible
que ens n’anem cap al mes de setembre per iniciar-les.

El Sr. Adrià Arregui pregunta si el terra nou serà compatible amb les grades actuals. Recorda que
amb el pavelló nou, quan s’obrien les grades quedava el terra marcat.

La Sra. Montse Cervantes diu que en principi sí.

El Sr. Benito Rodríguez posa de manifest que no està d’acord en què s’agafin els diners destinats
inicialment al cobriment de la pista exterior per dur a terme les intervencions del pavelló.

En sintonia amb totes les actuacions previstes a la zona esportiva, la Sra. Montse Cervantes explica
que la setmana passada vam tenir la visita del Sr. Josep Salom, diputat d’Esports de la Diputació de
Barcelona, en la qual li vam poder traslladar personalment i va poder veure de primera mà les
necessitats esportives del municipi.

La Sra. Judith Espinalt posa en observació que caldrà vigilar no ratllar el parquet, tenint en compte
que l’exterior de les instal·lacions és de sorra.

La Sra. Montse Cervantes comenta que sí, que caldrà ser més curosos per part de tothom i vigilar
més que els esportistes es netegin bé les sabates esportives abans d’accedir a les pistes.

Agafa la paraula el Sr. Ricardo Fernàndez i valora positivament el pressupost participatiu del 2016,
ressalta que hi va haver molta participació de gent vinculada a l’esport.
També posa de manifest la confusió que s’ha anat donant arran del tema de la piscina, on la
proposta és la redacció d’un projecte i no la coberta de la piscina.
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Creu que en pressupostos participatius futurs cal incidir més en el cobriment de la piscina.

S’obre un petit debat sobre aquest tema.

El Sr. Mario Lloret pregunta quan estaran llestos aquests estudis tècnics de la piscina.

La Sra. Montse Cervantes comenta que podrien estar llestos a finals de mes.

El Sr. Adrià Arregui comenta que caldria replantejar la circulació de persones per dins el pavelló. Hi
ha estones que trobes gent per tot arreu i que poden entrar per diversos llocs.

La Sra. Montse Cervantes respon que n’és coneixedora, que ella mateixa veu aquesta situació
alguna vegada que baixa al pavelló.
Aquesta falta de control fa que ens trobem amb molts desperfectes sense saber qui ha estat,
enguany ens hem gastat molts diners en reparacions.

La Sra. Judith Espinalt posa de manifest que moltes vegades troba escopinades a la pista.
També comenta que l’altre dia van trobar una rata al pavelló vell.

La Sra. Montse Cervantes comenta que donarà trasllat d’aquestes incidències.

El Sr. Adrià Arregui comenta que l’altre dia van haver de tancar el pas d’aigua d’una aixeta d’un
vestidor perquè una dutxa no parava de rajar. L’endemà ho van comunicar al conserge.
Igualment, posa de manifest que molts dies han de tancar ells i es troben en situacions que no
sabem com resoldre quan no hi ha els conserges.

La Sra. Montse Cervantes comenta que és coneixedora de la situació, i que ella voldria tenir més
conserges, però que ara mateix la situació ens obliga a signar convenis amb algunes entitats per
tal que es puguin gestionar la instal·lació elles mateixes a estones concretes.

Aprofitant que té la paraula, la Sra. Montse Cervantes comenta que a partir d’ara ja no es podrà
deixar més l’elevador a les entitats, no està en normativa, i l’empresa adjudicatària del
manteniment de l’enllumenat ja té la seva pròpia maquinària.

També comenta que durant l’any 2016, la despesa de la Regidoria d’esports va ser, a nivell global,
de 433.507,70 €, això significa una despesa diària de 1.187,69 € diaris.

La Sra. Griselda Àlvarez comenta que els dissabtes al matí les pistes del pavelló estan molt brutes.

La Sra. Montse Cervantes comenta que s’haurà de revisar.

El Sr. Adrià Arregui explica que segueixen havent-hi goteres al pavelló nou. Diu que, si volem, té
fotos.

La Sra. Montse Cervantes diu que n’és coneixedora, que els tècnics municipals s’ho estan mirant
una vegada més, però no poden determinar per on entra l’aigua. La setmana passada s’estaven
fent treballs de reparació a la teulada per veure si s’hi pot trobar la solució.
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El Sr. Joan Burgués comenta que durant la setmana tenen problemes amb els vestidors, algú es
queda les claus i després queden tancats sense poder-se fer servir.

La Sra. Montse Cervantes diu que parlarà amb els conserges, no és la primera vegada que passa i
caldrà trobar-hi una solució.

I no havent-hi res més a tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió essent les 20:25 hores,
en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a Secretari, en certifico.

Vist i plau

La Presidenta El Secretari


